
Rada Miasta Wlocfawek

Protok6l nr tOlzOLg

X Sesja w dniu L4 maja 20L9

Obrady rozpoczqto 14 maja 2019 o godz. 09:00, a zakofczono o godz. 1.0:19 tego samego dnia.

W posiedzeniu wziqto udzial24 czfonk6w.

Obecni:

1. Jacek Butawa

2. Janusz Dqbczyfiski

3. Mariola Gawlowska

4. Andrzej Golqbieski

5. Krzysztof Grzqdziel

5. Joanna Hofman-Kupisz

7. Jaroslaw Hupalo

8. Dariusz Jaworski

9. Piotr Kowal

10. Krzysztof Kowalski

1 1. Stanislaw Krzemieniewski

12. Zbigni€'ri+-14{ir€nd€ursld

13. Krystian tuczak

L4. lozef Mazierski

15. Wanda Muszalik

16. Arkadiusz Piasecki

17. Elibieta Rutkowska

18. Ewa Szczepariska



19. Mafgorzata Szymariska

20. DanielTobjasz

21. Agnieszka Walczak

22. Stanisfaw Wawrzonkoski

23. Katarzyna Zarqbska

24. Janusz Zi6fkowski

25. Plotr Zwoliriski

Ad.1
Sprawy organizacyjne.

a) otwarcie sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanistaw Wawrzonkoski otworzyl obrady X sesji Rady

Miasta Wloclawek, witajqc Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastqpc6w
Prezydenta Miasta w osobach Pani Domiceli Kopaczewskiej oraz Pani dr Barbary
Moraczewskiej, Skarbnika Miasta Paniq Honoratq Baranowska, Sekretarza Miasta Paniq
Wieslawq Konopczyriskq a takie zebranych na sali urzqdnik6w, przedstawicieli medi6w,
mieszkaic6w miasta oraz radnych uczestniczqcych w obradach. Przewodniczqcy Rady powitat
tak2e przybylego na obrady Pana Stanistawa Pawlaka radnego Sejmiku Wojew6dztwa
Kujawsko-Pomorskiego.
b) stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta stwierdzil, 2e na stan 25
radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listq obecnoSci 24 radnych, a zatem
obrady sesyjne w dniu 14 maja br. sq prawomocne.
Lista obecnoSci radnych podczas obrad X sesji Rady Miasta stanowizafqcznik do protokotu.
c) przyjqcie protokoiu z obrad lX sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzqdu Miasta udostqpniony byt do wglqdu protok6l z obrad lX sesji Rady
Miasta Wtocfawek Vlll kadencji, kt6ra odbyta siq w dniu 23 kwietnia 2019 roku, z kt6rym radni
mogli siq zapoznai i wnieii ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i uzupetnieri.
d) zmiany do porzqdku obrad X sesji
nie wniesiono.

Ad.2
Informacia Prezydenta Miasta z dzialalno5ci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawif Radzie Miasta informacjq z dzialalnoSci
miasta w okresie miqdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia 23 kwietnia 20I9r. do dnia
14 maja br. i przedstawia siq nastqpujqco:

W omawianym okresie zawartych zostato 7 um6w dotyczqcych udzielenia zam6wienia
publicznego. Miqdzy innymi umowa na wymianq ogrodzenia i modernizacjq placu zabaw przy



Przedszkolu Publicznym nr 14. Zadanie wykona firma ,,ROYAL PLAY" tukasz Piotrowski z

siedzibq w Mafkini G6rnej za kwotq prawie 530 tysiqcy ztotych. Umowa zostala zawarta 24

kwietnia, wykonawca ma72 dni na realizacjq inwestycji. 29 kwietnia zawarto umowq z Firmq
In2ynieryjno-Drogowq ,,DROGTOM" Sp. z o.o. z Wfoctawka na budowq parkingu przy ul.
Zurawiej. Warto6i umowy to niespelna L2O tysiqcy ztotych. Inwestycja bqdzie ukoiczona w
ciqgu trzech miesiqcy. Z Pafstwowym Funduszem Rehabilitacji Os6b Niepetnosprawnych
podpisano aneks na dodatkowe irodki na likwidacjq barier utrudniajqcych aktywizacjq
spolecznq i zawodowq os6b niepelnosprawnych oraz pomoc w uzyskaniu wyksztafcenia na

poziomie wyiszym os6b z niepetnosprawno6ciq w stopniu znacznym bqdl umiarkowanym.
Aneks opiewa na kwotq ponad 260 tysiqcy ztotych. Zadanie jest realizowane w ramach
programu ,,Aktywny samorzqd". Od kwietnia w strukturach urzqdu miasta funkcjonuje Miejski
Zesp6l do Spraw Orzekania o Niepetnosprawno5ci. Miesiqcznie Zesp6l przyjmuje i wydaje
okofo kilkuset wniosk6w dotyczqcych m.in. ustalenia niepefnosprawno(ci bqd2 stopnia
niepetnosprawnoSci, ustalenia wskazafi do ulg i uprawnieri oraz wydania kart parkingowych.
W dniach 24,25 i 29 kwietnia odbyfy siq konkursy na stanowiska dyrektor6w szk6f i plac6wek
prowadzonych przez Gminq Miasto Wloctawek. W sumie odbylo siq L0 konkurs6w, z czego 9

zostalo rozstrzygniqtych. W okresie miqdzysesyjnym ogtoszony zostat nab6r wniosk6w o

udzielenie dotacji na roboty budowlane polegajqce na remoncie lub przebudowie oraz na

prace konserwatorskie i restauratorskie w odniesieniu do nieruchomoici niewpisanych do
rejestru zabytk6w dla wfaScicieli lub uiytkownik6w wieczystych nieruchomo5ci polo2onych w
obszarze Specjalnej Strefy Rewitalizacji. Wnioski mo2na sktadai do 28 czerwca. 9 maja w Hali

Mistrz6w odbyfa siq pierwsza z tegorocznych imprez o96lnopolskiej akcji ,,Mistrzynie w
Szkolach", kt6rq realizowala Fundacja Otylii Jqdrzejczak. Mistrzyni olimpijska z Aten wraz z

zaproszonymi przez niq wybitnymi polskimi sportsmenkami poprowadzila wyjqtkowq lekcjq
wychowania fizycznego dla dziewczqt we Wloclawku. Zajqcia skierowane byty do uczennic
ostatnich klas szk6l podstawowych, gimnazj6w i lice6w. Projekt ,,Mistrzynie w szkotach"
wsp6lfinansowany jest przez Ministerstwo Sportu i Turystyki, a jego pierwsza odstona w 20L9
roku tak2e przez wojew6dztwo kujawsko-pomorskie oraz przy wsparciu Oirodka Sportu i

Rekreacji we Wfocfawku. W ostatnim czasie odbyto siq wiele wydarzeri sportowo -
rekreacyjnych dofinansowanych przez samorzqd, w tym m.in. 37. Bieg Kujawiaka, w kt6rym
wystartowalo przeszlo 800 uczestnik6w. Prezydent Miasta podziqkowaf wszystkim
mieszkaricom, kt6rzy ttumnie przemaszerowali ze stumetrowq flagq podczas Dnia Flagi, tak2e
za udzial w uroczystoiciach i wydarzeniach zwiqzanych z rocznicq uchwalenia konstytucji 3

Maja. Mimo niesprzyjajqcej pogody wysoka frekwencja dopisafa podczas koncert6w gwiazd 4
maja na bulwarach.

Wobec braku zgfoszeri do udziatu w dyskusji na powy2szy temat Przewodniczqcy Rady Miasta
przeszedf do procedowania kolejnego punktu porzqdku obrad.

Ad.3
Uchwafa w sprawie zasad Wfoclawskiego Budietu Obywatelskiego.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaty dokonala Pani
Angelika Zychlewicz Dyrektor Wydziafu Kultury, Promocji i Komunikacji Spotecznej.

Opinia Komisii statei Radv Miasta



Projekt uchwaty rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji

radna Katarzyna Zarqbska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera dyskusjQ nad ww.
zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszefi do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gtosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Gfosowano w sprawie:
Uchwaly w sprawie zasad Wfoctawskiego Bud2etu Obywatelskiego.

Wvniki gfosowania

ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA(24].

Jacek Bufawa, Janusz Dqbczyiski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanistaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, )ozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, E12bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Mafgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz,
Agnieszka Walczak, Stanisfaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr
Zwoliriski

NTEOBECNT (1)

Zbigniew Lewandowski

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.4
Uchwafa w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szk6l ponadpodstawowych oraz szk6l
specjalnych na terenie Miasta Wfocfawek.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do uchwaty dokonala Pani Agnieszka
Biatopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacji.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji. Opiniq w tej
sprawie przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Wanda Muszalik.



Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szk6t ponadpodstawowych oraz szk6f
specjalnych na terenie Miasta Wtoclawek.

Wvniki efosowania

7A:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: L

Wvniki imienne:

zA (241'

Jacek Bufawa, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawfowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupafo, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanistaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Mafgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz,
Agnieszka Walczak, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr
Zwoliriski

NTEOBECNT (1)

Zbigniew Lewandowski

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwafa zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.5
Uchwafa w sprawie okreSlenia kryteri6w obowiqzujqcych w pierwszym etapie
postepowania rekrutacyjnego na wolne miejsca w Bursie Szkolnej nr 2 we Wfocfawku w
Zespole Plac6wek nr 1we Wfoclawku, ul. Mechanik6w 1 prowadzonej przez Gminq Miasto
Wlocfawek, przyznania im okre5lonej liczby punkt6w oraz okre6lenia niezbqdnych
doku ment6w potwierdzajqcych ich spelnienie.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwafy dokonata Pani
Agn ieszka Bialopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Ed u kacj i.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Edukacji. Opiniq w tej
sprawie przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Wanda Muszalik.



Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod

glosowan ie projekt procedowanej uchwaty.

Gfosowano w sprawie:
Uchwaty w sprawie okre6lenia kryteri6w obowiqzujqcych w pierwszym etapie postqpowania
rekrutacyjnego na wolne miejsca w Bursie Szkolnej nr 2 we Wloclawku w Zespole Plac6wek nr
1we Wloclawku, ul. Mechanik6w L prowadzonej przez Gminq Miasto Wloclawek, przyznania

im okre5lonej liczby punkt6w oraz okre5lenia niezbqdnych dokument6w potwierdzajqcych ich

spelnienie.

Wvniki gfosowania

7A:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA(24]'

Jacek Bulawa, Janusz Dqbczyfiski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gofqbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,

Agnieszka Walczak, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr
Zwoliriski

NTEOBECNT (1)

Zbigniew Lewandowski

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.5
Uchwafa w sprawie wyraienia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Wfocfawek do projektu

,,Wloclawska Akademia Kariery Zawodowej w Zespole Szk6f Elektrycznych"
wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, O5 priorytetowa 10 Innowacyjna Edukacja,
Dziafanie 10.2. Ksztafcenie o96lne i zawodowe, Poddziafanie 10.2.3 Ksztafcenie
zawod owe, w ra mach kon ku rsu N r RPKP. 10.0203.-12.00-04-255 | L9,

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do uchwaty dokonafa Pani Agnieszka
Biatopiotrowicz Dyrektor Wydziatu Edukacji.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta



Projekt uchwaty rozpatrzyfa
sprawie przedstawila Radzie

Nastqpnie Przewodniczqcy
zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Edukacji. Opiniq w tej
Miasta Przewodniczqca Komisji radna Wanda Muszalik.

Rady Miasta poinformowal, ie otwiera dyskusjq nad ww.

- radny Krzysztof Grzqdziel
- Dyrektor Wydzialu Edukacji Agnieszka Biafopiotrowicz

Po zakoriczeniu dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie projekt
procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:
Uchwafy w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Wloclawek do projektu

,,Wloctawska Akademia Kariery Zawodowej w Zespole Szk6l Elektrycznych"
wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, O5 priorytetowa 10 Innowacyjna Edukacja,
Dzialanie L0.2. Ksztalcenie o96lne i zawodowe, Poddzialanie - 10.2.3 Ksztafcenie zawodowe,
w ra mach kon ku rsu N r RP KP. 10.0203.-12.00 -04-255 / 19.

Wvniki glosowania

ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA(24)

Jacek Bulawa, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanisfaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymaiska, Daniel Tobjasz,
Agnieszka Walczak, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6fkowski, Piotr
Zwoliriski

NTEOBECNt (1)

Zbigniew Lewandowski

Po zakoficzeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.7
Uchwafa w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
Wfoclawek dla obszaru poloionego pomiqdzy ulicami: Wroniq, Chmielnq, Kraszewskiego,



terenem Parku im. Wf. tokietka, ulicami: Wojskowq, Barskq, Le6nq, Okrqinq, Alejq Chopina
i ulica Okrzei.

Przedmiotowe zagadnienie om6wifa Pani Jolanta Staiczak-Bromirska Dyrektor Wydzialu
Urbanistyki i Architektury.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji
radna Katarzyna Zarqbska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
gtosowanie projekt procedowanej uchwafy.

Gfosowano w sprawie:
Uchwata w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wloctawek
dla obszaru pofo2onego pomiqdzy ulicami: Wroniq, Chmielnq, Kraszewskiego, terenem Parku
im. Wl. Lokietka, ulicami:Wojskowq, Barskq, Le6nq, Okrq2nq, Alejq Chopina i ulicq Okrzei.

Wvniki glosowania

ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA (241

Jacek Bufawa, Janusz Dqbczyf ski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupafo, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Matgorzata Szyma6ska, Daniel Tobjasz,
Agnieszka Walczak, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr
Zwoli6ski

NTEOBECNt (1)

Zbigniew Lewandowski

Po zakoficzeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.



Ad.8
Uchwafa w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Wfocfawek dla obszaru pofoionego w rejonie ulic: Okrzei, Wroniej,
Witosa, Nowomiejskiej, Chopina, Okrqinej i Wierzbowej.

Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonala Pani Jolanta Stahczak-Bromirska Dyrektor

Wydziatu Urbanistyki i Architektury.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwafy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji

radna Katarzyna Zarqbska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.

zagadnieniem.

Wobec braku zgloszef do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

gtosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Gfosowano w sprawie:
Uchwata w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego miasta Wlocfawek dla obszaru poto2onego w rejonie ulic: Okrzei, Wroniej,

Witosa, Nowomiejskiej, Chopina, Okrq2nej i Wierzbowej.

Wvniki gfosowania

7A:24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GI'OSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

7A(24]'

Jacek Butawa, Janusz Dqbczyfiski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gofqbieski, Krzysztof Grzqdziel,

Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, Krystian t-uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz

piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Matgorzata Szymafska, Daniel Tobjasz,

Agnieszka Walczak, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr

Zwolifiski

NTEOBECNT (1)

Zbigniew Lewandowski

po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w

rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.



Ad.9
Uchwafa w sprawie przyznania w roku 2019 dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zab$k6w lub
znajdujqcym siq w gminnej ewidencji zabytk6w.

Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonata Pani Jolanta Stariczak-Bromirska Dyrektor
Wydzialu Urbanistyki i Architektury.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Rewitalizacji. Opiniq w tej

sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka Walczak.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e otwiera dyskusjq nad ww.

zagadnieniem.

Wobec braku zgloszei do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Gfosowano w sprawie:
Uchwaly w sprawie przyznania w roku 2019 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytk6w lub znajdujqcym siq w

gminnej ewidencji zabytk6w.

Wvniki gtosowania

7A:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: I'

Wvniki imienne:

zA (241,

Jacek Bulawa, Janusz Dqbczyf ski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel,

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosfaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,

Stanistaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz

Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz,

Agnieszka Walczak, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr

Zwolitiski

NTEOBECNT (1)

Zbigniew Lewandowski

Po zakoiczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowai, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmien iu.



Ad.10
Uchwafa w sprawie przyjqcia sprawozdania z realizacji ,,Rocznego Programu wsp6fpracy
Gminy Miasto Wloclawek z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami, o kt6rych
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalno3ci poiytku publicznego i
o wolontariacie na rok 2018".

Przedmiotowe zagadnienie przedstawione zostalo przez Paniq El2bietq Dynarskq Dyrektora
Wydziatu Polityki Spotecznej i Zdrowia Publicznego.

Opinia Komisii stafei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spolecznej, Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna
Ewa Szczepadska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Wobec braku zgfoszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

gtosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Glosowano w sprawie:
Uchwafy w sprawie przyjqcia sprawozdania z realizacji ,,Rocznego Programu wsp6lpracy
Gminy Miasto Wtocfawek z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami, o kt6rych mowa

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dziatalnoSci po2ytku publicznego i o

wolontariacie na rok 2018".

Wvniki gfosowania

ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: L

Wvniki imienne:

zA(24l.

Jacek Butawa, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawfowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel,

Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, lozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz

Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,

Agnieszka Walczak, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr

Zwoli6ski

NTEOBECNT (1)

Zbigniew Lewandowski

Po zakoriczeniu procedury gfosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwata zostata podjQta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.



Ad.11
Uchwala w sprawie przekazania Srodk6w finansowych na nagrody dla funkcjonariuszy
Komendy Miejskiej Policjiwe Wloclawku w 2019 r.

Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonal Pan Janusz Majerski Dyrektor Wydzialu
Zarzqdzania Kryzysowego i Bezpieczef stwa.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawita Radzie Miasta PrzewodniczEca Komisji
radna Katarzyna Zarqbska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udziaf:

- Wiceprzewodniczqca Rady Miasta radna Joanna Hofman-Kupisz
- Dyrektor Wydzialu Tarzqdzania Kryzysowego i Bezpieczedstwa Janusz Majerski

Po wyczerpaniu zgfoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod

gtosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Glosowano w sprawie:
Uchwaty w sprawie przekazania Srodk6w finansowych na nagrody dla funkcjonariuszy
Komendy Miejskiej Policji we Wloctawku w 2019 r.

Wvniki glosowania

7A:24, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA(24)

Jacek Butawa, Janusz Dqbczyfiski, Mariola Gawfowska, Andrzej Gotgbieski, Krzysztof Grzqdziel,

Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz,

Agnieszka Walczak, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr
Zwolifiski

NTEOBECNT (1)

Zbigniew Lewandowski



Po zakofczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwaia zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.12
Uchwafa w sprawie wyraienia zgody na podwyiszenie kapitalu zakfadowego w
Przedsiqbiorstwie Gospodarki Komunalnej ,,Saniko" sp6lka z.o.o. we Wfoclawku.

Projekt uchwaty przedstawifa Pani Kamila Slomczewska Dyrektor Biura Nadzoru
WlaScicielskiego

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji

radny Piotr Kowal.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

gtosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly w sprawie wyraienia zgody na podwy2szenie kapitalu zaktadowego w

Przedsiqbiorstwie Gospodarki Komunalnej ,,Saniko" sp6tka z.o.o. we Wfoclawku.

Wvniki gfosowania

7A:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: L

Wvniki imienne:

zA(24)

Jacek Butawa, Janusz Dqbczyfiski, Mariola Gawfowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel,

Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,

Stanistaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz

Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,

Agnieszka Walczak, Stanisfaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr

Zwoliriski

NTEOBECNT (1)

Zbigniew Lewandowski



Po zakodczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostafa podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmien iu.

Ad.13
Uchwala w sprawie wyraienia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Wloclawek do

Wlocfawskiego Towarzystwa Naukowego.

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonala Pani Malgorzata Feliniak Dyrektor

Biura Rady Miasta.

Opinia Komisii stafei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Budietu, Rozwoju i Promocji

Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna

Katarzyna Zarqbska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.

zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udziatu w dyskusji

gfosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Gfosowano w sprawie:

Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

Uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie Gminy Miasto

Wfoclawskiego Towarzystwa Naukowego.

Wvniki gfosowania

7A:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GLOSU: ]', NIEOBECNI: L

Wvniki imienne:

Wlocfawek do

zA (23)

Jacek Bufawa, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel,

Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, Stanistaw

Krzemieniewski, Krystian t uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta

Rutkowska, Ewa Szczepafska, Malgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak,

Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GTOSU (1)

Piotr Kowal

NTEOBECNT (1)

Zbigniew Lewandowski



Po zakoficzeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.14
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych

W tvm punkcie porzadku obrad gtos zabrali:
- radny ianusz Dqbczyiski
- radny Krzysztof Grzqdziel
- radna Mariola Gawlowska
- radny Andrzej Golqbieski
- radny Jacek Butawa
- radny Stanislaw Krzemieniewski

Ad. ls
Informacje i komunikaty

Nie zgloszono

Ad.16
Zamkniqcie obrad

Wobec zrealizowania porzqdku posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanislaw
Wawrzonkoski zakoiczyl obrady X sesji Rady Miasta Wioctawek, kt6re odbyty siq w dniu
14 maja 2019 roku.

Przewodniczecy

ffiZ
radny Stanislaw Wawrzonkoski

Przygotowata : Jolanta Sktadanowska
Biuro Rady Miasta

Przygotowano przy pomocy programu eSesla,pl


